
Protokół Nr XXXIII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 grudnia 2020 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.18 

Zamknięcie obrad – godz. 17.22 

Ad. 1 

Obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji. oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 
marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych nimi 
sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez wideokonferencję w 
aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 15 
radnych. 

Ponadto Przewodniczący RM poinformował, że w sesji zdalnie uczestniczą także sołtysi 
reprezentujący poszczególne miejscowości gminy, tj. Pani D. Bajcar - sołtys wsi Ścinawka 
Górna, B. Proszek – sołtys wsi Ścinawka Dolna, Pan J. Gorczycki - sołtys wsi Tłumaczów, Pani 
K. Orman - sołtys wsi Ratno Dolne, Pan J. Górski - sołtys wsi Ratno Górne, Pani C. Skwarło - 
sołtys wsi Suszyna, Pan S. Maślak - sołtys wsi Raszków, Pani J. Burlita - sołtys wsi Gajów oraz 
Pan P. Trybus - sołtys wsi Ścinawka Średnia. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 grudnia 2020 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji 

 z dnia 30 listopada 2020 r. 

6. Sprawozdanie za rok 2020 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków żądań 

związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz 

wydawanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

7. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 



a) uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radków” 

         – DRUK NR 1 

b) o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Radków  – DRUK NR 2 

c) o zmianie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej sołtysom Gminy Radków     – DRUK NR 3 

d) uchylenia uchwały Nr XXI/136/16 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 marca  

2016 r. w sprawie regulaminu korzystania z parkingu znajdującego się na działce nr 

477/18 w Radkowie       – DRUK NR 4 

e) ogłoszenia tekstu jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych mieszkańców Gminy Radków    – DRUK NR 5 

f) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne       – DRUK NR 6 

g) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków         – DRUK NR 7 

h) zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok   – DRUK NR 8 

i) przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej pn.: „Drenaż limfatyczny u mieszkanek Gminy 

Radków po mastektomii”      – DRUK NR 9 

j) uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 oraz Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2021       – DRUK NR 10 

k) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie w Gminie Radków na lata 2021-2025  – DRUK NR 11 

l) ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2021 rok    

         – DRUK NR 12 

m) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków  – DRUK NR 13 

n) budżetu Gminy Radków na 2021 rok     – DRUK NR 14 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 

listopada 2020 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 30 listopada 2020 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 



Ad. 6 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania z zakresu zgłaszanych 

wobec Gminy Radków żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne. 

 

Burmistrz - złożył sprawozdanie za rok 2020 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków 

żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz 

wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 01 do 30 grudnia 2020 roku 

(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) oraz złożył życzenia noworoczne. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – zadał pytanie, czy będzie ponownie składany wniosek, który przepadł, o 

dofinansowanie oświetlenia Gminy Radków, złożony do Marszałka Województwa. 

Burmistrz – sprostował, że wniosek nie przepadł w całości, jedynie w części budowy nowego 

oświetlenia, czyli nie mogła się tam znaleźć nowa linia w Raszkowie i w Suszynie, ale został 

utrzymany w całości w zakresie modernizacji oświetlenia w Tłumaczowie, Ścinawce Dolnej, 

Radkowie, fragmencie Wambierzyc i Ratna. Z dużym prawdopodobieństwem dojdzie do jego 

realizacji. 

J. Gorczycki- zapytał jakie lata obejmie wniosek. 

Burmistrz – odpowiedział, że rozpoczęcie realizacji nastąpi w latach 2021-2022 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do sprawozdania 

Nikt nie miał pytań. 



Ad. 8 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekty uchwał podlegały szczegółowemu omówieniu 
na wspólnym posiedzeniu komisji RM w Radkowie w dniu 28 grudnia 2020 r. 

DRUK NR 1 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Radków” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 2 o zmianie uchwały w sprawie Statutu Gminy Radków  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej sołtysom Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 4 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/136/16 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 

30 marca 2016 r. w sprawie regulaminu korzystania z parkingu znajdującego się na 

działce nr 477/18 w Radkowie 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 



przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 5 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 6 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



 

DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 9 w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej pn.: „Drenaż limfatyczny u 

mieszkanek Gminy Radków po mastektomii” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 



projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 10 w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz Miejsko-Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 11 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Radków na lata 2021-2025 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 12 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2021 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

 



DRUK NR 13 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 

Przewodniczący RM - odczytał uchwałę nr XII/88/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radków przedstawionej wraz z projektem 

uchwały budżetowej na rok 2021 (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 13. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

DRUK NR 14 w sprawie budżetu Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekt uchwały w sprawie budżetu na rok 2021 był 

analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 25 listopada 2020 r. 



Przewodniczący RM - odczytał uchwałę nr XII/89/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 9 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok (opinia 

stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił Przewodniczącego komisji budżetu, planowania i mienia 

komunalnego o przedstawienie opinii komisji 

Piotr Trybus – Przewodniczący komisji budżetu, planowania i mienia komunalnego odczytał 

pozytywną opinię komisji w sprawie przyjęcia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Radków 

oraz budżetu Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 14. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował radnym za jednogłośne przyjęcie budżetu oraz pracownikom Urzędu za 



pracę nad nim. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poinformował, że wpłynęła Uchwała Sejmiku Województwa 
Dolnośląskiego w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego wsparcia branży turystycznej na 
Dolnym Śląsku w związku z epidemią COVID-19 i była ona przedstawiona i szczegółowo 
omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji RM w dniu 28 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – zapytał, czy w nasadzeniach drzew w Tłumaczowie w okolicy drogi gminnej w 
kierunku Małego Tłumaczowa uczestniczyła Gmina, czy to działanie osoby prywatnej. 

Burmistrz – odpowiedział, że od lat gmina stosuje praktykę nasadzeń zastępczych i kiedy 
wydawana jest decyzja zezwalająca na wycinkę drzew ze względu na potrzeby rozwojowe lub 
zły stan drzew, zmusza się firmy wykonujące wycinkę do nowych nasadzeń. W taki sposób 
powstała aleja w kierunku granicy państwa, aleja przez Nowy Świat, sad czereśniowy w 
Ścinawce Dolnej i wiele innych. Gatunki drzew do nasadzeń są dobierane ze względu na to, 
jakie się sprawdzają na danym terenie.  

J. Gorczycki – zapytał, czy w przyszłym roku również będą nasadzenia, ponieważ są jeszcze 
tereny, na których można je wykonać. Podziękował także za pomysł i dotychczas nasadzone 
drzewka.   

Burmistrz – poprosił sołtysów i radnych o wskazywanie miejsc na kolejne nasadzenia i 
poinformował, że gmina będzie nadal stosować tę praktykę. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 

D. Wnęk – przekazał prośbę mieszkańców o zwiększenie liczby koszy na śmieci głównie w 
okolicy Leśnej, os. Robotniczego, ul. Piastowskiej i alei. 

Burmistrz – odpowiedział, że w nowym roku jest zaplanowany zakup kilkudziesięciu nowych 
koszy. 

Przewodniczący RM – czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Burmistrz – ponownie złożył życzenia noworoczne oraz złożył kondolencje sołtysowi B. Proszek 
z powodu śmierci matki. 

Przewodniczący – dołączył się do kondolencji oraz także złożył życzenia noworoczne. 

Ad. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                  Aleksander Mielniczuk 


